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Danie cel dank!

SHEE @ minvws.nl>

november 2022 11:51

@minvws.nl>

eins. EE “Ee inc.IRE
Onderwerp: RE: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

AL i

Heel bijzonder dat er gezegd wordt door het ministerie van Financién dat het dashboard alleen maar in de lucht wordt gehouden.

Zo hebben we dat destijds namelijk niet aangegeven.

We hebben wel veel minder geld ontvangen dan eerdere jaren (in 2021 hebben we 8.2 miljoen besteed en in 2022 hebben we

slechts 4.5 miljoen plus 430k toegekend gekregen.

Maar goed dit is niet de plek voor die discussie.

Ik heb jouw voorstel-zin een klein beetje aangepast.

We blijven continu op zoek naar manieren om het brede publiek te informeren over de actuele epidemiologische situatie binnen de

mogelijkheden van de data die de bestaande en nieuwe monitoringsinstrumenten opleveren. Hieronder valt dus onder meer het

toevoegen van nieuwe indicatoren of een thermometer als dit relevant en mogelijk is. Dit valt binnen het toegezegde budget voor

het Dashboard.
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2 : : mins fT vsCC: A. . @ minvws.nl>

: FW: Reactie op punten in verzamelbrief COVID, Brief aan Parlement TK (met comments)

wa.
IRF heeft een opmerking geplaatst bij ons deel over doorontwikkeling van het Dashboard in de verzamelbrief (pagina 2). Een deel

waarin we eigenlijk alleen zeggen dat we blijven kijken welke extra indicatoren we relevant vinden om op het DB te tonen.

“Er is bij de toekenning van het budget afgesproken dat het dashboard niet meer door-ontwikkeld zou worden (alleen “in de lucht

gehouden’).”

Graag zou ik jullie vragen om een reactie op deze opmerking te formuleren. lk zou zelf iets zeggen als:

5.1.2i Concept
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